
Van: Rik Stapel [mailto:r.stapel@focusenergysolutionsgroup.com]  

Verzonden: woensdag 4 november 2015 22:07 

Aan: Griffiebureau 
CC: 'Rik Stapel' 

Onderwerp: herontwikkeling dijk Spaarndam 

 
Geachte wethouder en raadsleden van de gemeente Haarlem, 
 
Vandaag vond er een bespreking plaats tussen de Wethouder en enkele bewoners van de dijk in 
Spaarndam. 
Helaas was het tijdstip van de bespreking zodanig, dat niet alle werkenden er bij konden zijn. 
Om die reden zijn enkele belangrijke zaken wellicht niet voldoende duidelijk besproken. 
 
Graag wil ik de wethouder erop attent maken dat ondertussen de samenstelling van  de werkgroep 
verkeer van Spaarndam op initiatief van de Dorpsraad van samenstelling is gewijzigd. De huidige 
werkgroep schaart zich volledig achter het standpunt van de bewoners van de dijk, zoals verwoord in 
de petitie die aan de wethouder is overhandigd. 
 
Wij zijn met de dijkbewoners van mening dat onze bezwaren niet serieus genomen zijn. Deze richten 
zich voornamelijk op de verhoogde doorstroming van de dijk, welke haaks staat op de veiligheid van 
de bewoners en het langzame verkeer. 
De dijkbewoners dringen er nogmaals met klem op aan om fysieke snelheid vertragende 
maatregelen te nemen, zoals de huidige versmallingen, en deze nu reeds op te nemen in de 
omgevingsvergunning voor de asfaltering van de dijk.  Als u tevoren niet weet hoe u de fysieke 
maatregelen kunt verwezenlijken, willen wij bij de asfaltering de huidige versmallingen laten staan en 
daarna met u in overleg over verdere aanpassing van de dijk.  
 
Op sommige plekken resteert er in het nieuwe plan slechts 30 cm voor het langzame verkeer, 
onvoldoende voor voetgangers, kinderwagens en rollators. 
Deze moeten zich nu op onverwachte plaatsen tussen het verkeer werpen, hopend op een goede 
afloop. 
 
Verder hebben de bewoners reeds lang geleden vastgesteld dat hun huizen scheuren en verzakken 
als gevolg van de trillingen veroorzaakt door het gemotoriseerde verkeer, met name het zware 
transport, dat regelmatig met hoge snelheid over de dijk dendert. Wij hebben hiervoor geen 
verbeteringsmaatregelen aangetroffen. 
 
Deze bezwaren zijn nu al vele malen naar voren gebracht, maar worden niet gehoord.  
 
Indien de wethouder geen rekening wenst te houden met de bewoners kunt u verwachten dat zij 
bezwaar en beroep zullen indienen tegen de voorliggende omgevingsvergunning.  
 
Wij hopen echter dat deze moeite en kosten bespaard kunnen blijven en dat wij u er alsnog van 
kunnen overtuigen goed naar het dorp te luisteren en de petitie te lezen om tot daadwerkelijke 
oplossingen te kunnen komen. 
 
Ir. H.P. Stapel,Werkgroep verkeer  
Dorpsraad Spaarndam 
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